
Zielona Góra, 21.03.2012r. 

Protokół z Zebrania Wspólnoty Strumykowa 25ABCD 

 Na zebraniu było obecnych 18 właścicieli.  
Zebranie otworzyła P. Iwona Lewicka – członek Zarządu od połowy maja 2011. Przedstawiła ona porządek obrad. Stwierdzono, że 
zebranie nie ma mocy do podejmowania uchwał i że wszelkie uwagi obecnych na zebraniu są jedynie propozycjami. Pan 
M.Atłachowicz przedstawił sprawozdanie merytoryczne i finansowe z prac Zarządu w 2011 roku, w trakcie którego mieszkańcy 
zgłaszali różne uwagi i opinie dotyczące różnych spraw: 

1. Pozytywna uwaga doceniająca stronę internetową, na której znajdują się informacje dot. wspólnoty. 
2. Uwagi na temat niedostatecznego sprzątania garaży (koty na ścianach) oraz sugestia zmiany godzin sprzątania (później niż 

o 9.00). 
3. Przedstawienie sposobu rozliczania ciepła we wspólnocie – Pan M.Atłachowicz i Pan R.Kosowicz. 
4. Zwrócono uwagę, że w tym roku została podniesiona temperatura wody na wejściu do c.o., a tym samym dostarczana moc 

grzewcza również została zwiększona – mimo tego, wciąż niektórzy mieszkańcy na ostatniej kondygnacji oraz nad 
przyziemiem narzekają na niedogrzanie mieszkań, wyziębienie ścian zewnętrznych. 

5. Zgłaszane były krytyczne uwagi dotyczące przeprowadzonego w 2011 roku audytu termoizolacyjnego, a szczególnie tzw. 
inwentaryzacji grzejników. Okazało się bowiem, że mimo wskazywania na błędy w dokumentacji (zgłaszali to sami 
mieszkańcy, a Pani Lewicka zgłaszała to do wykonawcy), nie zostały one poprawione. 

6. Pan Atłachowicz przedstawił problem wymiany poziomych ciągów wodnych – otrzymane oferty cenowe były zbyt 
wygórowane.. Ta inwestycja zostanie wykonana w tym roku. 

7. Zaproponowano, aby ustalić kilkuletni plan inwestycyjny we wspólnocie. Wymagać to będzie najpierw opracowania 
dokumentacji, w której należy uwzględnić m.in. ocieplenie budynku (bez podejmowania decyzji w tej chwili w jakim stopniu 
to ocieplenie będzie wykonane) odnowienie elewacji budynku, wymianę ciągów wodnych, malowanie klatek i korytarzy. Po 
opracowaniu dokumentacji, zaproponowano spotkanie (zebranie) wspólnoty, aby zdecydować o szczegółach realizacji 
(harmonogram, zakres). Jednocześnie P. Kosowicz wskazywał na celowość instalowania w mieszkaniach nawiewników. 
Wykonanie dokumentacji będzie umieszczone w planie gospodarczym na ten rok. 

8. W związku z planowanymi inwestycjami zaproponowano podniesienie wysokości wpłat na fundusz remontowy. 
Z propozycji od 60gr/mkw do 1 zł wybrano opłatę 75gr/mkw co stanowi ok. 50% wzrost opłaty, co z kolei zostało przyjęte 
przez obecnych bez zastrzeżeń. 

9. Pani I.Lewicka przedstawiła najczęściej poruszane sprawy przez mieszkańców na stronie internetowej: parkowanie na 
dziedzińcu, dewastowanie trawników, ujadający pies na balkonie w cz. B, rozliczanie c.o. w częściach wspólnych.  
W odpowiedzi na pytanie mieszkańca wyjaśniła sposób elektronicznego wykonywania przelewów (0zł za przelew,  podpisy 
elektroniczne dwóch członków Zarządu, 35 zł miesięcznie za obsługę 3 kont bankowych). 

10. Poruszona została sprawa umieszczania reklam na ogrodzeniu. Postanowiono się ujednolicić typ reklam (tylko na panelach 
ogrodzenia) i zdecydować o cenie za udostępnienie miejsca na reklamę oraz na umieszczenie reklamy wspólnoty (np. 
„Zareklamuj swoją firmę”). 

11.  Podniesiono problem niedopuszczalnego zachowywania się lokatorów z mieszkania D/13 – głośne imprezy, zostawianie 
przez nich puszek, butelek na korytarzach i na posesji na zewnątrz. Sugerowano obciążenie właściciela mieszkania kosztami 
sprzątania i naprawy zniszczonych elementów budynku (np. zamek przy drzwiach wejściowych) w przypadku złapania 
delikwentów na gorącym uczynku. 

12. Zasugerowano ogłaszanie przetargów na wykonywanie poważniejszych robót w budynku przez umieszczanie ogłoszeń 
w prasie. 

13. Zgłoszono problemy związane z wyjazdem z drogi wewnętrznej do ul. Zdrojowej w sytuacji, gdy zaparkowane są auta przy 
drodze na końcu wyjazdu ( jest to teren miasta). Zaproponowano posadzenie tam krzaków lub drzewek – w uzgodnieniu 
i w kooperacji z sąsiadującą z nami wspólnotą. 

14. Mieszkańcy wyrażali niezadowolenie z faktu traktowania trawnika, przez kilkunastoletnie dzieci, jak boisko do gry w piłkę 
nożną, w wyniku czego trawnik jest usiany gołymi plackami. Z drugiej strony był głos przeciwny. 

15. W związku z odwołaniem P. K.Chmielnika z Zarządu zgłoszony został przez mieszkańca wniosek o uzupełnienie składu 
Zarządu o następujące osoby:  Wojciecha. Rusinowskiego oraz Zbigniewa  Hilenbranda. Zgodziły się one na kandydowanie 
do Zarządu. 

16. P. M. Atłachowicz oświadczył, że z uwagi na to, iż nie mieszka w naszym bloku, ma mały kontakt z codziennymi problemami 
wspólnoty oraz dużo obowiązków w swojej pracy zawodowej zrezygnuje w tym roku z funkcji członka Zarządu. 
 

Na tym zebranie zakończono.   

        Protokołowała        Iwona Lewicka 


